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ד”ר עדי שורץ: חמאס הוא השליט ברצועת עזה. אם העולם רוצה להביא משאיות מזון עד מעבר

זה כל משאית  להוביל  דואגים  זה שאנחנו  רגע הן באחריותו של חמאס.  רפיח בבקשה. מאותו 

אחראים להיות  צריכים  ולא  האלה  לדברים  אחראים  לא  אנחנו  עלינו.  האחריות  את  מייצר 

עליהם. אנחנו במלחמה עם רצועת עזה. כל עוד מתנהלת מלחמה לא יעלה על הדעת שנצטרך

לאבטח משאיות בחיילים שלנו.

הראיון התקיים בערוץ 14, בתאריך 7.3.2024.
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